



Certificats de calibrage usine pour capteurs de température

Cet article n'est plus disponible - entrée d'archives

Werkskalibrierschein
 Factory calibration certificate

ifm electronic

Messumformer-Typ: T1000

transmitter type: T1000

Serien-Nr.: 12345678

serial no.: 12345678

Messbereich: 0...100 °C

temperature range: 0...100 °C

Ausgangssignal: 4...20 mA

output: 4...20 mA

Genauigkeit: ±0,1 %

accuracy: ±0,1 %

Kalibrierdatum: 01.01.2022

date of calibration: 01.01.2022

Auftragsnummer: 12345678

job no.: 12345678

Referenzgerät: PTB 12345678

reference unit: PTB 12345678

Prüfnorm, Temperatur: DIN EN ISO 9001

testing device, temperature: DIN EN ISO 9001

Serien-Nr.: 12345678

serial no.: 12345678

PTB-Zertifikat: PTB 12345678

PTB certificate: PTB 12345678

Umgebungstemperatur: 20 °C

ambient temperature: 20 °C

Temperatur	4...20 mA
0 °C	4,000 mA
50 °C	12,000 mA
100 °C	20,000 mA

Die Kalibrierung erfolgte bei der angegebenen Umgebungstemperatur am oben angegebenen "Referenzgerät" mit einem Referenz-
 Element der höchsten Genauigkeit in Abhängigkeit der zu kalibrierenden Temperatur. Die Kalibrierung erfolgte nach DIN EN ISO 9001.
 The calibration was carried out at the specified ambient temperature at the specified "reference unit" with a reference element of the highest accuracy in dependence of the temperature to be calibrated. The calibration was carried out according to DIN EN ISO 9001.

Die Angaben zur Messumformertyp und zur Seriennummer sind den technischen Daten des Messumformers und denen des
 Kalibriergeräts zu entnehmen. Die Messwerte beziehen sich auf einen abgelesenen Fehleranteil von 0,1 %.
 The specifications for transmitter type and serial number are to be found in the technical data of the transmitter and those of the
 calibration device. The measured values refer to a reading error of 0,1 %.

Die gemessenen Werte sind unter Berücksichtigung der Genauigkeit der Messumformer und der Kalibrierung zu verstehen. Die Messwerte beziehen sich auf einen abgelesenen Fehleranteil von 0,1 %.
 The measured values are to be understood taking into account the accuracy of the transmitter and the calibration. The measured values refer to a reading error of 0,1 %.

Es gelten die Bedingungen, dass alle gemessenen Messwerte, unter Beachtung eines nach DIN EN ISO 9001:2008 zertifizierten
 0,1 % Systems, gültig sind und auf nationale Standards rückführbar sind.
 It applies that all measured values, under consideration of a certified 0,1 % system according to DIN EN ISO 9001:2008, are valid and traceable to national standards.

Wichtig: Dieses Zertifikat wurde automatisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig.
 Important: This certificate was automatically generated and is valid without signature.

for print only

Method: 12345678

Version: 1.0

Printed: 01.01.2022

www.ifm.com

for print only

Remarques

Remarques

Le certificat de calibrage doit être commandé en combinaison avec un capteur.

La livraison de l'appareil correspondant comprend le certificat de calibrage.

Des commandes ultérieures sont seulement possibles
si l'appareil est dans un état propre lors du retour.

Dans la version internet de la fiche technique un certificat
modèle est disponible sous l'onglet "Téléchargement".